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Zagreb, 22.11.2023. 

ZAPISNIK  

14. sjednice Domskog odbora Učeničkog doma Dora Pejačević, Zagreb, održane dana 22.11.2023. 

godine s početkom u 17:00 sati u prostorijama Doma. 

 

Nazočni članovi:  

Iva Lojber 

Željka Novačić 

Lorela Vukovac 

Igor Videc 

Ljuba Prša 

 

Odsutni članovi:  

Lana Lovrenčić 

Ljubica Banović 

  

 

Ostali nazočni: ravnateljica Suzana Jambrešić, voditeljica računovodstva Doroteja Dakić Kraševac 

 

Konstatirano je da je sjednici nazočno pet (5) od ukupno sedam (7) članova Domskog odbora, da postoji 

kvorum za donošenje valjanih odluka te je predložen sljedeći: 

 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje Zapisnika  13. sjednice Domskog odbora Učeničkog doma Dora 

Pejačević od dana 4. listopada  2023. godine 

2. Usvajanje financijskog plana za 2024. godinu 

3. Projekcija financijskog plana za razdoblje 2024. – 2026. 

4. Plan jednostavne javne nabave za razdoblje 1.1.2024.-31.12.2024. 

5. Donošenje Odluke o pokretanju postupka jednostavne javne nabave za izvođenje 

električnih radova u Domu 

            6.   Razno. 
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Uslijed odobrenja za financiranje javne nabave računala od strane Grada Zagreba koje je 

dostavljeno na dan sjednice, na prijedlog ravnateljice u dnevni red uvrštava se još jedna točka 

pod nazivom Donošenje odluke o pokretanju postupka jednostavne javne nabave informatičke 

opreme te se predlaže sljedeći  

 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje Zapisnika  13. sjednice Domskog odbora Učeničkog doma Dora 

Pejačević od dana 4. listopada  2023. godine 

2. Usvajanje financijskog plana za 2024. godinu 

3. Projekcija financijskog plana za razdoblje 2024. – 2026. 

4. Plan jednostavne javne nabave za razdoblje 1.1.2024.-31.12.2024. 

5. Donošenje Odluke o pokretanju postupka jednostavne javne nabave za izvođenje 

električnih radova u Domu 

6. Donošenje Odluke o pokretanju postupka jednostavne javne nabave informatičke 

opreme 

            7.   Razno. 

 

 

S obzirom da nije bilo primjedbi, predsjedavajuća Lojber konstatira da je dnevni red jednoglasno 

usvojen. 

 

 

Ad. 1. 

Članovi Domskog odbora upoznati su s prijedlogom Zapisnika 13. sjednice Domskog odbora od 

4.10.2023. godine. Zapisnik je jednoglasno usvojen.  

 

 

Ad. 2. 

 

Voditeljica računovodstva Doroteja Dakić Kraševac ukratko je obrazložila Financijski plan za 2024. 

godinu uz napomenu da će uskoro postojati potreba za rebalansom zbog činjenice da u Plan nije uključen 

višak koji će biti jasnije poznat na kraju godine. Članica Novačić postavlja pitanje što u Planu označava 

pojam pomoć iz drugog proračuna. Voditeljica računovodstva objašnjava kako se tu prvenstveno radi o 

državnom proračunu odnosno proračunu Ministarstva znanosti i obrazovanja iz kojega se djelatnicima 

isplaćuje plaća i materijalna prava. Ravnateljica napominje kako se Financijski plan za 2024. godinu ne 

razlikuje bitno od proteklih godina zbog činjenice da je cijena smještaja i prehrane u Domu već dugi niz 

godina ista. 

 

Financijski plan za 2024. godinu je jednoglasno usvojen 

 

 

 

 



 

 

  

 

 

Ad.3.  

 

Voditeljica računovodstva Doroteja Dakić Kraševac ukratko je obrazložila Projekciju financijskog plana 

za razdoblje 2024. – 2026. Navela je kako su ključne razlike koje se očekuju nalaze na polju održavanje 

i opremanje ustanove i na polju plaće s obzirom da se sljedeće godine očekuje rast.  

 

Projekcija financijskog plana za razdoblje 2024. – 2026. jednoglasno je usvojena. 

Ad.4. 

 

Voditeljica računovodstva Doroteja Dakić Kraševac ukratko je obrazložila Plan jednostavne javne 

nabave za 2024. godinu. Uz uobičajne nabave prehrambenih artikala i potrošnog materijala ono po čemu 

se Plan razlikuje od dosadašnjih je znatno viši planirani iznos na polju adaptacija zgrade zbog planirane 

obnove fasade. 

 

Plan jednostavne javne nabave za 2024. godinu je jednoglasno usvojen. 

 

 

Ad.5. 

 

Ravnateljica je ukratko obrazložila potrebu za elektroinstalaterskim radovima u Domu koji 

uključuju izmjenu rasvjetnih tijela te je obavijestila je Domski odbor kako je prema Gradu 

Zagrebu podnesen je Zahtjev za financiranjem elektroinstalaterskih  radova u iznosu od  

11.575,00 eura koji je odobren. 

 

Odluka o jednostavnoj javnoj nabavi je donesena jednoglasno. 

 

Ad.6. 

 

Ravnateljica je ukratko obrazložila potrebu za nabavom informatičke opreme te iznijela četiri 

informativne ponude. Potrebno je nabaviti osam prijenosnih računala namijenjenih 

odgajateljima i stručnoj suradnici-pedagoginji te tri stolna računala za ured ekonoma, zbornicu 

i za prostor kod ulaznih vrata zbog planiranog sustava za kontrolu prolaza. Član Videc postavio 

je pitanje odgovara li operativni sustav koji se trenutno koristi u Domu računalima koja se 

planiraju nabaviti i hoće li operativni sustav trebati dodatno instalirati i platiti. Ravnateljica 

odogovara kako Dom koristi sustav Windows u sklopu CARNET-a što neće stvoriti dodatne 

troškove. 

 

Odluka o jednostavnoj javnoj nabavi je donesena jednoglasno. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

  

Ad.7. 

 

Pod točkom Razno ravnateljica je obavijestila sve pristutne o nadolazećim događajima u 

Domu poput Eko dana,  Kreativne radionice i Dorine božićne priče. 

 

 

Sjednica je završila u 18:00 h. 

 

Zapisničarka: Lorela Vukovac, mag.iur.                   

 

Predsjednica Domskog odbora 

Iva Lojber, mag.cin. 

 

 
 
 
 
 
 
 
  


